

TABLE OF CONTENTS

目 录

环网柜可分离连接器绝缘故障模拟及典型气体释放规律研究	
Research on Insulation Failure Simulation and Typical Gas Release Law of Detachable Connectors in Ring Cabinet	
赵静	37
高精度直流大电流标准源的计量测试方法研究	
Research on Calibration Method of the High Precision DC Heavy Current Standard Source	
陈习权, 林婷, 刘珂	46
典型有机绝缘材料电痕化过程气体释放规律研究	
Study on Gas Release during Electric Tracking Process of Typical Organic Insulating Materials	
张黎	53
基于拉曼光谱评估变压器油 - 屏障式绝缘老化状态	
Evaluation of Transformer Oil-Barrier Based on Raman Spectroscopy Insulation Aging State	
汪帮瑞, 薛建侠, 左小玉, 傅雪平, 孙一叶	64
石化装置大功率电动机变压器 - 电动机组起动方案研究	
Study on Starting Scheme of Large Power Motor Transformer-Motor Set in Petrochemical Plant	
吴冠霖, 刘维功, 郭建军, 吕晓坤	74
水轮发电机定子铁心磁化现场试验方法及实例	
Field Test Methods and Examples of Core Magnetization of Hydrogenerator Stators	
张海云	82
无刷直流电机用旋转变压器的调零方法	
Zero Point Adjustment Method for Rotary Transformers Used in Brushless DC Motors	
薛力铭, 陈铎霄, 郑楠	89
空气氛围中硅橡胶热解气态产物释放规律研究	
Study on the Release of Gaseous Products from Silicone Rubber Pyrolysis in Air Atmosphere	
张黎, 罗军, 张泉	94
基于模糊与神经网络控制的逆变电源研究	
A Study on Inverter Power Supply Based on Fuzzy and Neural Network Control	
白立辉, 王炜	105
基于机器学习的变压器预测性维护方案	
Machine Learning Based Predictive Maintenance Solution for Transformers	
王子祥, 王恩荣, 张海龙	114